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杰出人才绿卡申请评估表  （EB-1A）
Evaluation for Alien with Extraordinary Ability (EB-1A)
申请人基本情况 /Applicant’s Information

	名:
Name
	
	姓:
Last Name 
	

	地址
Address

	
	性别:
Gender
	

	手机:
Mobile
	  
	出身日期:
Date of Birth
	

	电子信箱:
Email:

	
	是否有21岁以下未婚子女
Have children under 21 years & unmarried )
	     
    


	职业:
Occupation
	
	年收入：
Annual  income
	

	护照签发地:
Place of Issuance 
	
	护照号码
Passport number
	

	护照签发日期:
Date of issuance 
	
	护照过期日:
Date of expiration 
	 

	是否获得过赴美签证
Have you ever been issued a US visa
	



	杰出人才成就/才能情况
Information of Extraordinary Ability and Achievements


	是否取得过重大的国际认可的奖项 （一次性成就）如诺贝尔，奥斯卡，奥林匹克？
Have you received Major internationally recognized award (a one-time achievement) such as Nobel, Oscar, Olympics ？

	

	如果没有，是否符合以下条件/标准？
If No,  can you meet any of the following criteria？
	是
Yes 
	否
No 

	1. 是否获得过国家或国际认可的奖项
Have you received nationally or internationally recognized prizes
	
	

	获奖时间
Date
	奖项名称
Name of the prizes
	评选标准/Criteria of Awarding
此奖项的重要意义/State the significance of the prize.

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	2. 是否必须有突出成就方能加入的专业协会或机构的会员
 Are you a member of an association/organization which requires outstanding achievements for admission
	是
Yes 
	否
No

	
	
	

	入会时间
Date
	协会/机构名称
Association/organization Name
	担任职务/Position 
入会标准/ Criteria for Membership Admission
 

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	

	3. 是否有专业报刊杂志或主要新闻媒体(广播、电视)刊登,评论,介绍,播出有关你杰出才能的材料.
Published material about the alien in professional or major trade publications or other major media, relating to the alien's work in the field for which classification is sought.
	是
Yes 
	否
No

	
	
	

	发表时间
Date 
	报刊杂志/新闻媒体名称
Name of publications 

发行范围/发行量
Circulations

	报道题目和内容简要
Title of report and brief content 

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	

	4. 是否担任过评审小组成员或单独评审员、评审、编审相同或相关专业方面其它人员的工作和文章；
Evidence of the alien's participation, either individually or on a panel, as a judge of the work of others in the same or an allied field of specification for which classification is sought;

	是
Yes 
	否
No

	
	
	

	评委时间
Date
	评审比赛项目/活动
Name of competition/activities
	担任评审的资格
Qualification of judges or reviewers

比赛/活动在业内的重大意义
State the significance of the competition or activities

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	

	5. 是否在本专业、相同或相关专业方面作出重大的科学、学术、艺术、体育，或商业贡献;
Evidence of the alien's original scientific, scholarly, artistic, athletic, or business-related contributions of major significance in the field

	是
Yes 
	否
No

	
	
	

	发布时间
Date
	具体贡献内容
Specific contribution 
	专业领域贡献的重要意义
Significances  of the contribution in the field

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	

	6. 是否在专业领域、专业期刊杂志或其它主要媒体发表过高水平的科学、学术论著、论文
Evidence of the alien's authorship of scholarly articles in the field, in professional or major trade publications or other major media;
	是
Yes 
	否
No

	
	
	

	发表时间
Date  of publication 
	期刊的名字/排名
Journal’s Name & Rank   
	论文名字/Name of Articles 

被引用次数/Citation No


	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	

	7. 是否在国外展示、展览其专业领域的工作成果或艺术作品
Evidence of the display of the alien's work in the field at artistic exhibitions or showcases
	是
Yes 
	否
No

	
	
	

	参展时间
Date
	展会名称
Name of the exhibitions
	入选标准/Criteria of Selection

展会在业内的重大意义/作用
Significance of the exhibitions
 

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	8. 是否在知名的组织机构或重要的研究项目中发挥着领导、带头的关键作用。请详细描述。
Evidence that the alien has performed in a leading or critical role for organizations or establishments that have a distinguished reputation. Please describe in detail. 

	是
Yes 
	否
No

	
	
	

	














	9．与其它人士相比，是否由于其特殊才能和贡献而得到高薪或高报酬。请详细说明并提供相应证据。
Evidence that the alien has commanded a high salary or other significantly high remuneration for services, in relation to others in the field. Please state in detail with evidence. 
	是
Yes 
	否
No

	
	
	

	








	10. 是否具有巨大的商业成就和建树，如在表演影视艺术领域方面的录音带、录像带、CD的销售量和销售额及相关的证明材料。请详细说明并提供相应证据。
Evidence of commercial successes in the performing arts, as shown by box office receipts or record, cassette, compact disk, or video sales. Please state in detail with evidence.
	是
Yes 
	否
No

	
	
	

	









	取得绿卡后，你将如何在美国继续从事你的专业工作
After you obtain your green card, how will continue to work in the field of your expertise in the U.S

	详述你取得绿卡后将如何在美国继续从事你的专业工作的工作计划，如有合作机构请列明。
Please state in detail your plan of continuing to work in the field of your expertise in the U.S. after you obtain your green card. 










	可以写推荐信人的信息 (3~5人)：
Information of Writing Letter of Support  (3~5):

	推荐人姓名
Name of Recommender 
	与申请人的关系
Relationship to you 
	推荐人在业界的知名度
Fame/Reputation of the Recommenders 

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	

	
	
	



如有更多的材料，请另纸说明。Please write on separate paper should you have more information . 
1

